
 

 

 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

NOTULEN 1-9- 2022 Openbare Bestuursvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

Henk Donker (voorzitter)John Haug (secretaris/penningmeester) en Michiel Koekkoek 

(bestuurslid).  

 

Notulist:  

Fred Kollen. 

 

Afwezig met bericht vanuit gemeente Gooise Meren; 

Annemarie van Embden, wijkadviseur, Barbara Boudewijnse, wijkwethouder 

 

Afwezige leden met bericht:  
Cornelis van Diest, Gerrit Ruiter, Ab Heij, Lars Oostveen, Eric-Pieter Vlaanderen, Bert 

Hensbergen, Charles Wiss. 

       

Aanwezige leden: Sandra de Zeeuw, Renée van Wagensveld, Jan Stroband, Leon Imandt, 

Ella van Dongen, June Biallosterski, Bea van Rossum-Willems, Marieke Stroband, Johan 

Smit. 

 

Verder aanwezig: Harry Mock(erelid). 

Aanvang: aanvang vergadering 20.00 uur.  

 
1. Opening en mededelingen 
Voorzitter Henk Donker opent de openbare bestuursvergadering en heet eenieder van 
harte welkom. Hij deelt mee dat de vereniging telt 538 leden telt. 

 
Als mededeling wijst hij op de introductie in Gooise Meren van Go Sharing, een bedrijf 
dat elektrische deelscooters en deelfietsen exploiteert. Via een app is zichtbaar waar 
deze zich bevinden en kan het gebruik ervan worden vastgelegd met hantering van een 
starttarief en een tarief per minuut voor het gebruik. 

 
Voorts maakt hij melding van de interesse van het bedrijf Delta Fiber om een 
glasvezelnet in de gemeente aan te leggen. Vooralsnog zijn er twee informatieavonden in 
Naarden Vesting en in Muiden. Meer gegevens ontbreken. Het bestuur houdt deze 
ontwikkeling in de gaten. 



Notulen openbare bestuursvergadering 1 september 2022  2 

 

 

 
2. Notulen openbare bestuursvergadering van 16 juni 2022 
De notulen worden goedgekeurd, met een wijziging op pagina 2. Daar staat dat het 
initiatief om op de Brink te schaken dagelijks zou zijn. Dit moet zijn wekelijks. 
 
3. Meldingen 
Het bestuur ontving een brief van de Stichting Monumentaal Historisch Muiderberg aan 
de gemeente over geruchten over de sloop van de Oranje-Nassau school. De grond is 
eigendom van de gemeente die over de bestemming beslist. Eerder heeft de Dorpsraad 
in zijn eigen woonvisie aangegeven dat de vrijkomende ruimte moet worden besteed 
aan woningen voor starters, senioren en alleenstaanden. Op verzoek van Jan Stroband 
zal het bestuur dit standpunt nogmaals schriftelijk onder de aandacht van het college 
brengen. 
 
4. Bestuursleden 
Het bestuur heeft Bert Hensbergen bereid gevonden tot het bestuur toe te treden. 
Tijdens een in november 2022 te houden algemene ledenvergadering wordt voorgesteld 
Bert tot bestuurslid te benoemen. Tot die tijd werkt hij zich als bestuurslid in. 
De voorzitter benadrukt dat dit niet voldoende is om de Dorpsraad te laten 
voortbestaan. Er zullen nog twee bestuursleden tot het bestuur moeten toetreden om 
met zes bestuursleden een redelijke verdeling van de werkzaamheden te bereiken. 
Anders wordt in maart 2023 voorgesteld om de vereniging Dorpsraad te ontbinden. 
 
5. Tiny houses 
Op de in juni 2022 door het bestuur gehouden enquête hebben 338 personen 
geantwoord. Van hen vond 80% dat Tiny houses kunnen bijdragen aan het oplossen van 
het tekort aan woningen. Van deze respondenten was 95% woonachtig in Muiderberg 
en vond 70% dat in Muiderberg locaties moeten worden gevonden voor Tiny houses. 
26% van de respondenten bleek zelf geïnteresseerd in een Tiny house in Muiderberg en 
18% was geïnteresseerd voor hun inwonende kinderen. Twee bezitters van grond 
hebben deze aangeboden voor het plaatsen van Tiny houses. Het bestuur wil hun 
identiteit nog niet bekendmaken. 
 
6. AED’s 
Inmiddels zijn, o.a. door crowdfunding, zes openbaar toegankelijke AED’s gerealiseerd. 
Hun locaties worden in elke editie van de Dorpspraat vermeld. De gemeente is 
voornemens AED’s in haar gebouwen naar de buitenzijde te verplaatsen. Het bestuur 
blijft bevorderen dat er meer AED’s komen. Voorts stimuleert het bestuur het volgen van 
de cursus om een AED te bedienen. Inmiddels hebben al inwoners hiervan gebruik 
gemaakt en er is thans nog de mogelijkheid voor drie inwoners om op kosten van de 
Dorpsraad deze cursus te volgen. In geval van nood geeft de 112-centrale de locatie van 
het dichtstbijzijnde AED-apparaat op met de code om de deur van de kast te openen. 
 
7. Buslijn 210 
Het bestuur ontving van de gemeente op 21 juli 2022 een brief met mededeling dat de 
gemeente zich hard blijft maken voor het behoud van de spitslijn 210. Het behoud van 
deze lijn staat onder druk omdat vervoerder Transdev zijn dienstverlening verschraalt 
omdat zij door de corona ten opzichte van 2019 nog maar 76% passagiers vervoert. 
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Leon Imandt die Muiderberg in de regionale reizigersadviesraad Rocov1 
vertegenwoordigt, stelt dat er veel druk is uitgeoefend op Transdev en de provincie (die 
de concessie verleent) om de spitslijn in stand te houden. Gisteren ontving Leon het 
voorlopig definitieve bericht dat buslijn 210 toch wordt opgeheven, tenzij Provinciale 
Staten alsnog anders beslissen. Hij vreest dat van buslijn 110 minder gebruik wordt 
gemaakt als deze maar één keer per uur rijdt. Dit leidt tot een verdere verschraling. 
Vanaf 15 december 2022 gaat de nieuwe regeling in. 
Leon wijst op een nieuwe opzet die in Hilversum wordt uitgeprobeerd om met 
zogenaamde servicebussen met een chauffeur en begeleider min of meer vastgestelde 
routes te rijden. Wie naar het ziekenhuis wil, kan vragen mee te mogen rijden. Hij houdt 
deze ontwikkeling in de gaten. 
Een andere mogelijkheid is om de busbaan van Almere naar Amsterdam een halte te 
geven bij het viaduct over de IJsselmeerweg, zodat Muiderbergers via een trap en/of lift 
daar kunnen opstappen. Hiervoor moet dan wel animo zijn. Dit zou kunnen blijken uit 
een door het bestuur te houden enquête. Het bestuur onderzoekt de mogelijkheid van 
die enquête. 
 
8. Tennet 
TenneT exploiteert de hoogspanningsmasten rondom Muiderberg. De capaciteit van die 
masten is de laatste jaren verhoogd maar heeft zijn maximum bereikt. Daarom 
onderzoekt TenneT de mogelijkheid om naast de bestaande masten nieuwe masten te 
plaatsen. Het gaat om de verbinding tussen Diemen en Lelystad. Nieuwe masten kunnen 
leiden tot (verdere) horizonvervuiling met een landschappelijk ongewenste impact. Uit 
internationaal wetenschappelijk onderzoek is gebleken dat het gevaar op straling van 
die masten niet groot is. Met name wanneer de draden van de masten verticaal hangend 
aan de mast worden bevestigd. Bestuurslid Michiel Koekkoek heeft zelf bij de bestaande 
masten de straling gemeten en constateerde dat de straling in de loop van het jaar is 
afgenomen. TenneT organiseert informatiebijeenkomsten en spreekt op 16 september 
met de bewoners van het buurtschap Hakkelaarsbrug. Op 3 oktober 2022 is er 
daarnaast ook nog een digitale informatiebijeenkomst. 
 
9. Golfbaan Naarderbos  
John Haug geeft aan dat bij de gemeente twee aanvragen voor een omgevingsvergunning 
zijn ingediend: één voor de bouw van een golfclubhuis en afslagplaats en één voor het 
realiseren van 18 padelbanen (een variant van tennis en squash). Hiervan zouden er 6 
komen waar nu het huisje staat op het strand schuin tegenover de witte appartementen. 
Uit deze aanvragen kan worden afgeleid dat de exploitant van de golfbaan deze weer wil 
gaan exploiteren. Dan verdwijnt de ontstane natuurstrook. Volgens John passen de 
plannen van de exploitant niet in het bestemmingsplan. Het bestuur volgt de 
ontwikkelingen.  
 
10. Mededelingen  
 
Muurtje Badlaan  
Het bestuur zal de gemeente laten weten het muurtje wel te willen handhaven maar 
deze te willen verlagen tot de helft van de huidige hoogte zodat vrachtwagens, die daar 
de bocht moeten nemen, dan niet meer het muurtje kunnen beschadigen.  
 

 
1 ROCOV staat voor Regionaal Overleg van Cliënten van het Openbaar Vervoer 
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Dichtgroeien strandje van de Maar bij de boeg  
De gemeente komt binnenkort met een plan om de wildgroei van riet aan beide zijden 
aan te pakken zodat het strandje bruikbaar blijft. 
 
Skatebaan/sportveldje IJsselmeerweg 
John Haug heeft de verwildering door onkruid bij de gemeente aangekaart en de 
gemeente gevraagd ook hier actie te ondernemen. Sandra de Zeeuw zegt dat haar zonen 
de skatebaan te gevaarlijk vinden en deze niet gebruiken. 
 
Vijver op de Brink 
De gemeente zal de rommel in de vijver verwijderen naar wilde ook het hek eromheen 
weghalen. Het bestuur is het hier niet mee eens omdat het dan gevaarlijk wordt voor 
spelende kinderen. Omdat het hek ook een toegangspoortje kent, zou het hek kunnen 
blijven staan en heeft men toch de mogelijkheid om de vijver van rommel te ontdoen. 
 
College on tour 
Burgemeester en wethouders maken een ronde door de gemeente om te luisteren naar 
de wensen van de burgers. Dit geschiedt in Muiderberg op 6 september tussen 18.30 en 
20.00 uur bij het Rechthuis. Een afvaardiging van het bestuur zal aanwezig zijn. 
 
11. Rondvraag 
 
Naar aanleiding van de mededeling van de voorzitter dat tijdens de algemene 
vergadering van november 2022 ook een statutenwijziging aan de orde komt vraagt 
Harry Mock naar de belangrijkste onderdelen daarvan. Die zijn: aanpassing aan de wet, 
het wijzigen van de benoemingsduur van bestuursleden en het mogelijk maken dat in 
Muiderberg gewoond hebbende inwoners binnen een door de algemene vergadering te 
bepalen periode na hun vertrek ook tot bestuurslid kunnen worden benoemd. 
 
Renée van Wagensveld en Bea van Rossum beklagen zich over de slechte bezorging van 
het Muider Nieuws in Muiderberg. Het bestuur adviseert hierover te klagen bij de 
uitgever Enter Media in Weesp. 
 
Jan Stroband vraagt in hoeverre het bestuur zich bezighoudt met de Meerstroom. John 
Haug antwoordt dat de ontwikkelingen worden gevolgd. Volgens Jan ligt er nu een 
programma van eisen waarop kan worden gereageerd. 
 
Marieke Stroband zegt dat de Eikenlaan er thans prima uitziet. Volgens John Haug ging 
de burgerparticipatie voor dit traject erg moeizaam. Voor het volgende traject (van der 
Helstpark/Paulus Potterlaan e.o.) gaat dit inmiddels een stuk beter dankzij de nieuw 
aangetrokken omgevingsmanager, die met de betrokkenen goed communiceert. 
Verder ergert zij zich aan de omgekeerde vlaggen in het dorp. John Haug antwoordt dat 
hij van veel inwoners hierover klachten krijgt maar dat het aan de gemeente is om ter 
zake maatregelen te nemen. 
 
12. Sluiting 
Henk Donker sluit als voorzitter om 21.55 uur de vergadering. 

 


